



Date: 12/08/2020

التاريخ: 2020/08/12

Circular No. (13) 2020

تعميم رقم (13) لسنة 2020

Cancellation of the ban imposed on the vessel MSC JOANNA and her Master

الغاء تعميم الحظر المفروض على السفينة MSC JOANNA وربانها من العمل في مياه الدولة

To :

- Ports authorities & Harbour Masters
- Ship agents
- Ship-owners, managers & operators.

إلى :

- سلطات ونظار الموانئ
- وكلاء السفن
- ملاك ومشغلي وشركات إدارة السفن

Basing on the corrective actions taken by the owner of the vessel **MSC JOANNA** regarding the vessel's violation of carrying non-compliant fuel (High Sulphur) and the undertaking from the owner to abide by the laws and decisions enforced in UAE.

على ضوء قيام الشركة المالكة للسفينة ام اس سي جوانا **MSC JOANNA** باتخاذ الإجراءات التصحيحية اللازمة بشأن مخالفة السفينة بحمل وقود غير مطابق للمواصفات (عالي الكبريت). وقيام الشركة بالتعهد بالالتزام بالقوانين والقرارات السارية في الدولة.

Accordingly, FTA has decided to cancel the **Circular No. (5) 2020**. Thus, the aforementioned ship and her Master could resume work again in UAE waters and ports.

وبناءً عليه قررت الهيئة الاتحادية للمواصلات البرية والبحرية إلغاء تعميمها رقم 5 لسنة 2020 ، وبذلك أصبح بإمكان السفينة المذكورة وقبطانها من عودة مزاوله العمل مرة اخرى في مياه وموانئ الدولة .

Ship details:

Name: MSC JOANNA
IMO No.: 9304435
Flag: PANAMA
Management Company: MSC Mediterranean Shipping.

معلومات السفينة

اسم السفينة: ام اس سي جوانا
الرقم الدولي: 9304435
العلم: بنما
شركة إدارة السفينة: ام اس سي ميديتيرانيان شيبينج

For further clarification please contact:

SHIPPING@fta.gov.ae

للاستفسار برجاء مخاطبة الهيئة على البريد الإلكتروني

SHIPPING@fta.gov.ae

